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§ 12 
Skyltar för upplysning  
Svar på medborgarförslag 
SKA 2022/80 
 

Beslut  
1. Förvaltningens förslag till svar på medborgarförslaget 

godkänns. 
2. Nämnden hemställer till kommunfullmäktige att de 

Allmänna lokala ordningsföreskrifterna ändras så att 
förorening efter hund ska plockas upp på offentlig plats även 
i ytterstaden. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Vid stadsdelsnämndens sammanträde 2022-03-17 anmäldes ett 
medborgarförslag om temporära skyltar med uppmaning om att 
plocka upp efter sin hund. Förslagsställaren funderar på om man 
kan utarbeta ett temporärt skyltsystem som kan placeras ut vid 
behov på de platser där problem med hundbajs som inte plockas 
upp uppstår. Skyltarna skulle kunna placeras tätt längs med 
promenadstråk under en tid för att sedan tas bort när folk fattat. 
  
I ”Allmänna lokala ordningsföreskrifter i Stockholm” står följande: 
22 § Förorening efter hund skall plockas upp dels på samtliga 
gångbanor och parkvägar som utgör offentlig plats, dels andra 
offentliga platser inom följande stadsdelar: Här följer en uppräkning 
av samtliga innerstadstadsdelar. Det innebär att det i ytterstaden är 
tillåtet att lämna hundbajs på marken så länge det inte ligger på 
gångbana eller parkväg. De flesta hundägare plockar upp efter sin 
hund men tyvärr finns det ett antal hundägare som struntar i detta 
trots att de är fullt medvetna om att det är ett icke önskvärt 
beteende. Att skylta med en uppmaning anser 
stadsdelsförvaltningen inte fungerar då det troligen inte är brist på 
information som föranleder beteendet. 
  
Stadsdelsförvaltningen föreslår att medborgarförslaget om 
temporära skyltar avslås samt att nämnden hemställer till 
kommunfullmäktige om att de lokala ordningsföreskrifterna ändras 
så att förorening efter hund ska plockas upp på offentlig plats även i 
ytterstaden. 
 

Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
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Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns ett förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2022/80-3 (Godkänd - R 1) Medborgarförslag Skyltar 
för upplysning 

 705124 Skyltar för upplysning 
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